



Ref. :

Date : 30/7/2025.....

الإشارة :

التاريخ : ٢٠٢٥/٧/٣٠ م.....

**Sub: MSX Discussion Session –
Unaudited Financial Statements for the
1st Half 2025**

In compliance with the Rules for Interactive between Public Joint Stock Companies, the Media, Investors and Analysts issued by the Financial Services Authority, Oman United Insurance Company SAOG would like to invite the investors and analysts to participate in MSX Discussion Session scheduled on Wednesday 27th August 2025 at 12:00 pm for One Hour time, to present the unaudited financial statements for the 1st half of 2025 that was disclosed on MSX website on 29th July 2025.

**الموضوع: جلسة نقاشية عبر بورصة مسقط حول
البيانات المالية غير المدققة للنصف الأول من العام
٢٠٢٥ م**

إمتثالاً لضوابط التفاعل بين الشركات المساهمة العامة ووسائل الإعلام والمستثمرين والمحللين الصادرة عن هيئة الخدمات المالية، تود الشركة العُمانية المتحدة للتأمين ش م ع دعوة المستثمرين والمحللين إلى المشاركة في الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط والمزمع عقدها بمشيئة الله يوم الأربعاء الموافق ٢٧ أغسطس ٢٠٢٥ م في تمام الساعة ١٢:٠٠ م ولمدة ساعة واحدة، وذلك لمناقشة البيانات المالية غير المدققة للشركة للنصف الأول المنتهي في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥ م والتي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ ٢٩ يوليو ٢٠٢٥ م.

The session will be conducted via video conference (Microsoft Teams), which can be logged in through the following link:

[meeting link](#)

سيتم عقد هذه الجلسة عبر الإتصال المرئي في منصة Microsoft Teams، والتي يمكنكم الولوج إليها عبر الرابط أدناه :

[رابط الإجتماع](#)

Meeting ID: 361 318 228 778 4

Passcode: e8sD3jy7

معرف الجلسة : 361 318 228 778 4

كلمة المرور : e8sD3jy7

For more information, please contact the Investors Relations Officer:

Mr. Moosa Yahya Al Amri

Email: moosa@omanutd.com

Tel : +968 24477314

ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين :

الفاضل / موسى بن يحيى العامري

بريد إلكتروني moos@omanutd.com

هاتف : +968 24477314

Best Regards,



موسى بن يحيى العامري

مساعد مدير عام

مسؤول علاقات المستثمرين

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،